
Jaarverslag over 2022 voor de Algemene Ledenvergadering:  

 

In 2022 beginnen eindelijk weer de eerste activiteiten in de vorm van een bestuursvergadering. Tot 

dan is er een lange periode van coronastilte geweest, met af en toe wat repeteren onder beperkte 

omstandigheden. 

In die vergadering bespreken we de coronaversoepelingen die vanaf 25 februari officieel in zullen 

gaan en repeteren weer mogelijk maken. Besloten wordt om op 11 maart weer met de repetities te 

beginnen. De 1,5 meter-regel hoeft niet meer maar mag wel. De repetitieruimte wordt verplaatst 

naar de aangrenzende grotere sousterrainruimte in de “Caumerbron “. Deze ruimte biedt bovendien 

meer mogelijkheden om de lucht te verversen. Ook wordt besloten om een 

luchtververser/plasmareiniger aan te schaffen.  

Terwijl de repetities onverwacht goed gaan na zo’n lange pauze van niets doen krijgen we van Maud 

het goede nieuws te horen dat ze in blijde verwachting is. Theo laat ons weten dat hij het koor 

verlaat omdat hij een nieuwe woonplek heeft gevonden in Groningen. 

In die periode worden ook steeds meer kritische vragen gesteld over de kwaliteit van de oefenruimte 

en klinkt steeds luider de vraag of er niet een betere plek is. De oefenruimtes liggen niet voor het 

oprapen, maar we komen toch tot een lijst met keuzemogelijkheden en via een door de leden 

ingevulde vragenlijst spreekt uiteindelijk een meerderheid de wens uit om naar het Juphuis te 

verhuizen. Op 15 april zal daar de eerste keer gerepeteerd worden.  Door een groot aantal leden 

wordt ook de wens uitgesproken om terug te keren naar de Caumerbron als daar de verbouwing 

klaar is en de nieuwe ruimte voor ons betere mogelijkheden biedt. 

Begin april krijgen we van Maud te horen dat ze na lang wikken en wegen tot de beslissing is 

gekomen om met pijn in haar hart te stoppen met dirigeren aangezien de aanwezigheid van de baby 

veel energie en tijd gaat kosten. Als klap op de vuurpijl laat Jaap weten dat hij door drukke 

werkzaamheden eveneens ons koor gaat verlaten. 

Ondertussen krijgen we van de gemeente Heerlen het goede nieuws dat ook in het jaar 2022 de 

subsidie wederom is verdubbeld wegens de coronaperikelen. Dat levert ons koor een extra bedrag 

op van ongeveer € 1500,- 

Op 13 mei wordt de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering gehouden. In die vergadering treden 

Jacqueline, Resi  en Agnes af als bestuurslid en zijn na vele jaren van grote betrokkenheid en inzet 

voor het koor niet meer herkiesbaar. Er zijn geen nieuwe kandidaten die zich verkiesbaar stellen 

waardoor we zonder penningmeester zitten, terwijl die functie volgens de statuten wel bezet moet 

zijn. Agnes zegt toe dit tijdelijk te willen oplossen, maar dringt erop aan dat er toch snel een nieuwe 

penningmeester moet komen. Enige tijd later laat Marion weten dat ze overweegt om 

penningmeester te willen worden en op 1 september begint ze officieel aan haar nieuwe functie. 

Voor meer details over die vergadering verwijs ik naar de notulen. 

Op 10 juni wordt in de Caumerbron afscheid genomen van Maud en Jaap, onder het genot van 

hapjes en drankjes, leuke foto’s uit Enrico’s privé-archief en zelfgezongen liedjes o.l.v. Jaap.  

Al snel na dit emotionele afscheid beginnen de eerste verkennende gesprekken met Christianne, de 

mogelijke nieuwe dirigente. Deze gesprekken verlopen zo voorspoedig en positief dat Christianne 

nog voor de zomervakantie komt kennismaken met het koor. Dat leidt tot een samenwerking die na 



de vakantie een definitieve vorm krijgt en aan het einde van het jaar ook contractueel wordt 

verlengd voor het jaar 2023. 

De feestcommissie die al voorzichtig geformeerd werd tijden de ALV begint aan de voorbereiding 

voor een feestelijke en actieve bijeenkomst in het kader van het 25 jarig bestaan. Dit gebeurt in alle 

stilte en uiteindelijk worden de leden door Karen, Marianne v.d. Broek, Cécile, Marion en Yvonne 

verrast met de mededeling dat we op 17 oktober gaan bowlen, voorafgegaan door koffie/thee en 

gebak en afgesloten met een etentje. Tijdens deze gezellige en zeer geslaagde activiteit wordt ook 

extra aandacht besteed aan Regi die na vele jaren, hij was erbij vanaf het begin, stopt in ons koor. 

Om elkaar beter te leren kennen en van elkaar te weten wat we met het koor willen en wat we goed 

vinden en beter zouden kunnen doen stelt Christianne voor om een enquete te houden onder de 

leden. 

Op 4 november krijgen de leden een vragenlijst en 25 personen leveren die ook weer, uiteraard 

ingevuld, in. Het bestuur gaat met al deze informatie aan de slag en op 2 december krijgen alle leden 

de schriftelijke samenvatting van de enquêteresultaten. 

Op 2 december worden we vereerd met een bezoek van de wethouder voor Culturele Zaken,  die ons 

namens de gemeente komt feliciteren en een cadeau aanbiedt. 

Tijdens de repetities raken koor en dirigente meer en meer aan elkaar gewend, maar helaas moeten 

we het nog steeds stellen zonder toetsenist in het combo.  De voorbereidingen voor ons eerste 

kerstconcert sinds lange tijd zijn in volle gang.  Het staat gepland op 17 december in het 

Verzorgingstehuis in Gulpen. Jaap is bereid om ons bij dit concert te helpen als vervanger. Hans, onze 

gitarist, meldt zich dan onverwacht voor onbepaalde tijd af. Gelukkig is John van Woensel bereid om 

die plek als gitarist tijdelijk in te vullen.  

Het eerste concert sinds lange tijd en tevens het eerste concert o.l.v. Christanne is uiteindelijk een 

mooie afsluiting van een turbulent jaar. 

 

De secretaris Joep Overeem 

 

 

 


